

إعلان الدعوة لحضور اجتماع الجمعية العامة غير العادية

يسر مجلس إدارة شركة مسقط للغازات ش.م.ع.ع، دعوة المساهمين الكرام لحضور اجتماع الجمعية العامة غير العادية للشركة والمقرر عقده في تمام الساعة الثالثة من بعد ظهر يوم الأربعاء الموافق 2020/9/30 وذلك عبر المنصة الالكترونية لإنعقاد الجمعيات العامة والتي يمكنكم الدخول اليها عبر موقع شركة مسقط للمقاصة والإيداع (www.mcd.gov.om) ، في حال عدم اكتمال النصاب القانوني لانعقاد إجتماع الجمعية، سيتم عقد جمعية عامة غير عادية ثانية في تمام الساعة الثالثة من بعد ظهر يوم الأثنين الموافق 2020/10/5 و ذلك لمناقشة جدول الأعمال التالي:

- 1. الموافقة على الغاء قرار الجمعية غير العادية المنعقدة بتاريخ 9 يوليو 2020م ببيع حصة الشركة في أسهم الشركة المتحدة للغازات الصناعية ش.م.م، والبالغ نسبتها 30% بمبلغ وقدره 2,050,000 ريال عماني فقط (مليونين وخمسون ألف ريال عماني) إلى شركة ايربرودكتس.
- 2. دراسة مقترح بيع كامل حصة الشركة في أسهم الشركة المتحدة للغازات الصناعية ش.م.م، و البالغ نسبتها 30% بمبلغ وقدره 2,050,000 ريال عماني (مليونين وخمسون ألف ريال عماني) إلى شركة محسن حيدر درويش للاستثمار ش.م.م و الموافقة عليه (حسب المرفق).

وفقاً للنظام الأساسي للشركة وضوابط انعقاد لجمعيات العامة باستخدام وسائل التقنية الحديثة الصادرة من الهيئة نود أن نلفت عنايتكم إلى الاتي:

(أ) يحق للشخص الاعتباري دون غيره تفويض شخص طبيعي لحضور اجتماع الجمعية العامة والتصويت نيابة عنه من خلال وسائل التقنية على أن يكون لهذا الشخص الطبيعي رقم مستثمر بشركة مسقط للمقاصة والايداع.

(ب) يبدأ التصويت على أي من البنود المطروحة على جدول الأعمال قبل تاريخ انعقاد الجمعية بمدة لا تزيد على ثلاثة أيام وحتى انتهاء عملية التصويت في يوم الاجتماع، وفي حالة تغيير رصيد المساهم بالزيادة أو النقصان فسيتم إلغاء عملية التصويت، ويتعين عليه إعادة التصويت مرة أخرى في يوم اجتماع

له الله وجود أية استفسارات يرجى الاتصال بالفاضل /سالم الذهلي على هاتف: 91239958

رنيس مجلس الإدارة مُراقب الحسابات المُستشار القانوني

للاستعمال الرسمي لوزارة التجارة والصناعة

تم اعتماد هذا الإعلان بناء على إرادة الشركة دون تحمل الوزارة أدنى مسؤولية.

التوقيع: الختم: التاريخ:

Muscat Gases Company S.A.O.G PO Box 11, Rusayl, PC 124 Muscat, Sultanate of Oman Tax Card No-8132846

الجمعية

الشقط غاز

TEL: +968 22526900 Email: info@mctgases.com



EXTRAORDINARY GENERAL MEETING

The Board of Directors of Muscat Gas Company SAOG (the "Company") is pleased to invite the shareholders to attend the extraordinary general meeting of the company, which is scheduled to be held at **3 pm**, **on Wednesday**, **30**th **September 2020**, via the electronic platform to hold general meetings which you can be accessed through the website of the Muscat Clearing and Depository Company (www.mcd.gov.om), if the quorum of the meeting is not completed, a second extraordinary general meeting will be held at 3 pm **on Monday 5 October 2020** to discuss the following agenda:

- To approve the of cancellation of the resolution of the extraordinary meeting held on July 9, 2020 to sell the company's share in the shares capital of United Industrial Gases LLC, which is 30%, at an amount of only 2,050,000 Omani Rials (two million fifty thousand Omani Rials) to Air Product Leasing B.V
- ² To consider and approve the sale of the entire company's 30% shareholding in the United Industrial Gases Company LLC to Mohsin Haider Darwish Investment LLC against an amount of 2,050,000 Omani Rials (two million and fifty thousand Omani Rials) (as per attachment).

According to the Company's Articles of Association and the controls for holding General Meetings using modern technology issued by the Authority, we would like to draw your attention to the following:

- A. A legal persons, exclusively, has the right to delegate a natural person to attend the General Meeting and vote on its behalf through technical means, provided that this natural person has an investor number in MCDC.
- B. Voting on any of the agenda items begins no more than three days before the date of the General Meeting until the voting process ends on the day of the General Meeting. If the shareholder's shares are increased or decreased, the voting process will be canceled, and the shareholder will have to vote again on the day of the General Meeting.

For further information please contact Mr. Salim Al Dhahli on 91239958

Chairman Auditors Legal consultants



TEL: +968 22526900

Email: info@mctgases.com



Muscat Gases Company S.A.O.G PO Box 11, Rusayl, PC 124 Muscat, Sultanate of Oman

Tax Card No-8132846